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Protokół Nr 9/2023 

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Oświaty i Kultury  

Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 27 listopada 2023r. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczyła Alicja Szczepaniak - Przewodnicząca Komisji. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z posiedzeń komisji. 

 

Ad. pkt. 1. 

 Otwarcie posiedzenia.  

Alicja Szczepaniak - Przewodnicząca Komisji – otworzyła  posiedzenie Komisji i powitała 

wszystkich obecnych. 

 Przewodnicząca komisji poinformowała, że Komisje Rady Miejskiej w Opocznie są 

transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. 

  

 Następnie odczytała listę obecności, a radni potwierdzali swoją obecność.  

 

Ad. pkt. 2.  

 Przedłożenie porządku posiedzenia.  

 Przewodnicząca zapytała, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku posiedzenia 

(załącznik nr 1 do protokołu).  

Brak głosów w dyskusji. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z miesiąca października br. 

4.  Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Gminny Program Przeciwdziałania Narkomanii na 2024 rok. 

5. Informacja na temat korzystania przez dzieci i młodzież z Krytej Pływalni „Opoczyńska 

Fala”.  Koszty utrzymania. 

6. Analiza projektu budżetu na 2024 rok.  

7. Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

8. Zapytania i wolne wnioski. 
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9.  Zamknięcie posiedzenia.  

Komisja przyjęła proponowany porządek posiedzenia bez zmian. 

Ad. pkt. 3.  

 Przyjęcie protokołu z miesiąca października br. 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że protokół Komisji Zdrowia, Opieki 

Społecznej, Oświaty i Kultury Rady Miejskiej w Opocznie Nr 8/2023 z dnia 25 października 

2023r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem 

Gminy jak również został zamieszczony w informatorze programu e - sesja. 

Przewodnicząca zapytała, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu Nr 8/2023 z dnia 

25 października 2023r. 

 Wobec braku uwag Przewodnicząca poddała pod głosowanie protokół w wersji 

przedłożonej z dnia 25 października 2023r. 

 

 Komisja głosami: za – 6, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół z posiedzenia Nr 

8/2023  z dnia 25 października 2023r. 

 

Ad. pkt. 4 

Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Gminny Program Przeciwdziałania Narkomanii na 2024 rok. 

Elżbieta Matyśkiewicz – Dyrektor Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła 

informację w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2024 rok, który stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: Przewodnicząca Komisji Alicja Szczepaniak, radna Magdalen Belica, 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Sobczyk, Dyr. Wydz. ZiSS Elżbieta 

Matyśkiewicz.  

 

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

 

Ad. pkt. 5. 

Informacja na temat korzystania przez dzieci i młodzież z Krytej Pływalni 

„Opoczyńska Fala”.  Koszty utrzymania. 

Katarzyna Derewęda – Jankowska – Kierownik Zakładu Kryta Pływalnia „Opoczyńska Fala” 

– przedstawiła informację, która stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrali: Przewodnicząca Komisji Alicja Szczepaniak, radny Andrzej Pacan, 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Sobczyk, radna Magdalena Belica, Kierownik 

Zakładu KP „Opoczyńska Fala”  Katarzyna Derewęda – Jankowska, Dyrektor Wydz. ZiSS 

Elżbieta Matyśkiewicz, radna Jolanta Łuczka – Nita, Prezes MPK Robert Grzesiński.  

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  
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Ad. pkt. 6. 

 Analiza projektu budżetu na 2024r.  

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt budżetu na 2024 rok, który stanowi 

załącznik do protokołu  z Komisji  Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu i Usług Rady 

Miejskiej w Opocznie z dn. 5.12.2023r. oraz do protokołu z LXVII sesji Rady Miejskiej.  

W dyskusji głos zabrali: radna Magdalena Belica, Przewodnicząca Komisji Alicja Szczepaniak, 

radna Jolanta Łuczka – Nita, Sekretarz Miasta Janusz Klimek, Skarbnik Gminy Magdalena 

Ślęzak. 

Magdalena Belica – radna - prosi o zorganizowanie spotkania radnych z kierownictwem gminy 

w sprawie omówienia projektu budżetu na 2024r. 

Komisja przyjęła projekt budżetu na 2024 rok do wiadomości.  

Ad. pkt. 7. 

 Zaopiniowanie materiałów na sesję Rady Miejskiej. 

A) Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:  

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2023 – 2040, 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały (załącznik nr  4 do 

protokołu).  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 2, przeciw – 0, wstrz. – 3 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

b) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2023, 

 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały (załącznik nr 5 do 

protokołu).  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

c) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na obszarze Gminy 

Opoczno  w roku 2024, 

Ewa Kazusek – Dyrektor Wydz. Wymiaru Podatków i Kontroli – przedstawiła projekt uchwały 

(załącznik nr 6 do protokołu). 

W dyskusji głos zabrali: radny Mieczysław Wojciechowski, Sekretarz Miasta Janusz Klimek.  

Mieczysław Wojciechowski – radny – zaproponował wniesienie autopoprawki do uchwały 

dotyczącej wzrostu stawki za podatek rolny o 10%, a nie jak zaproponowano w uchwale o 15%. 
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Komisja głosami: za – 0, przeciw – 0, wstrz. – 4 przyjęła do wiadomości projekt 

uchwały. 

d) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na obszarze Gminy Opoczno, 

Ewa Kazusek – Dyrektor Wydz. Wymiaru Podatków i Kontroli – przedstawiła projekt uchwały 

(załącznik nr 7 do protokołu). 

W dyskusji głos zabrali: Przewodnicząca Komisji Alicja Szczepaniak, Wiceprzewodniczący 

Rady Miejskiej Zbigniew Sobczyk.   

Alicja Szczepaniak – Przewodnicząca Komisji – prosi o informację dotyczącą ściągalności 

wszystkich podatków w bieżącym roku w stosunku do roku ubiegłego (w %). 

Komisja głosami: za – 0, przeciw – 0, wstrz. – 5 przyjęła do wiadomości projekt 

uchwały. 

f) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2024-2027, 

Elżbieta Matyśkiewicz – Dyrektor Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła projekt 

uchwały ( załącznik nr 2 do protokołu).  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

e) określenia szczegółowych warunków sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich 

użytkowników wieczystych,  

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – przedstawił 

projekt uchwały (załącznik nr 8 do protokołu).  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

g) przyjęcia „Rocznego Programu Współpracy Gminy Opoczno z Organizacjami 

Pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia                       

24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie                                   

w 2024 roku”, 

 

Elżbieta Matyśkiewicz – Dyrektor Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła projekt 

uchwały (załącznik nr 9 do protokołu)  

Brak głosów w dyskusji. 
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Komisja głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

h) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania zasiłku 

celowego na zakup posiłku lub żywności w ramach wieloletniego rządowego programu 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024–2028, 

Anna Wilk – Zastępca Dyrektora Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Opocznie – przedstawiła projekt uchwały (załącznik nr 10 do protokołu).  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

i) ustanowienia wieloletniego programu osłonowego Gminy Opoczno w zakresie 

dożywiania dzieci i młodzieży „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028, 

 

Anna Wilk – Zastępca Dyrektora Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Opocznie – przedstawiła projekt uchwały (załącznik nr 11 do protokołu).  

W dyskusji głos zabrała: Przewodnicząca Komisji Alicja Szczepaniak. 

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

j) określenia zasad zwrotu wydatków za posiłki lub świadczenia rzeczowe w postaci 

produktów żywnościowych udzielone w ramach wieloletniego rządowego programu 

„Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028, 

Anna Wilk – Zastępca Dyrektora Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Opocznie – przedstawiła projekt uchwały (załącznik nr 12 do protokołu).  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

k) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie dla Gminy Opoczno na lata 2021-2025.  

Anna Wilk – Zastępca Dyrektora Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Opocznie – przedstawiła projekt uchwały (załącznik nr 13 do protokołu).  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

B) Działania na rzecz poprawy jakości powietrza w Gminie Opoczno.  
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Dominika Chybowska – Dyrektor Wydz. Ochrony Środowiska – przedstawiła informację, która 

stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrali: Przewodnicząca Komisji Alicja Szczepaniak, radna Magdalena Belica, 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Sobczyk, Sekretarz Miasta Janusz Klimek,  

Komisja zapoznała się również z materiałem przygotowanym przez: Wydz. Edukacji 

UM w Opocznie (załącznik nr 15 do protokołu), Wydz. Funduszy Europejskich UM w 

Opocznie (załącznik nr 16 do protokołu),  Główny Inspektorat Ochrony Środowiska – 

Regionalny Wydz. Monitoringu Środowiska w Łodzi (załącznik nr 17 do protokołu), Zakład 

Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. w Opocznie (załącznik nr 18 do protokołu), Wojewódzki 

Inspektorat Ochrony Środowiska w Łodzi – Delegatura w Piotrkowie Tryb. (załącznik nr 19 do 

protokołu),  oraz Polską Spółkę Gazownictwa Sp. z o.o. Oddz. Zakład Gazowniczy w Łodzi 

(załącznik nr 20 do protokołu).  

Komisja przyjęła informacje do wiadomości. 

B) Informacja instytucji pracujących w otoczeniu rolnictwa. 

Komisja zapoznała się z materiałem przygotowanym przez: Agencję Restrukturyzacji i 

Modernizacji Rolnictwa Biuro Powiatowe w Opocznie (załącznik nr 21 do protokołu), 

Państwowe Gospodarstwo Wodne „Wody Polskie” Zarząd Zlewni w Piotrkowie Tryb. 

(załącznik nr 22 do protokołu), Okręgową Spółdzielnię Mleczarską w Radomsku (załącznik nr 

23 do protokołu), Wojewódzki Inspektorat Ochrony Roślin i Nasiennictwa w Łodzi – Oddz. w 

Opocznie (załącznik nr 24 do protokołu), Inspekcję Weterynaryjną (załącznik nr 25 do 

protokołu) oraz Łódzki Ośrodek Doradztwa Rolniczego – Powiatowy Zespół Doradztwa 

Rolniczego w Opocznie (załącznik nr 26 do protokołu).  

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

Ad. pkt.8. 

 Zapytania i wolne wnioski. 

Alicja Szczepaniak – Przewodnicząca Komisji – poinformowała o wizycie członków komisji 

w Szkole Podstawowej Nr 2 w Opocznie. Stwierdziła, iż szkoła po remoncie spełnia najwyższe 

standardy i pogratulowała wszystkim, którzy przyczynili się do pozyskania środków na jej 

remont. 

Marek Ziębicki – Dyrektor Wydz. Edukacji – poinformował, iż zgłaszają się do niego rodzice 

dzieci z niepełnosprawnościami z SP Nr 2 którzy chcieliby, aby ich dzieci kontynuowały naukę 

w szkole średniej działającej przy SP Nr 2. W związku z tym uważa, iż należy podjąć działania, 

które uruchomią proces utworzenia klasy szkoły ponadpodstawowej dla tych dzieci.   

Magdalena Belica – radna: 

- zaproponowała przeprowadzenie konsultacji z dyrekcją Szkoły Podstawowej Nr 3 w sprawie 

utworzenia Liceum Ogólnokształcącego. Uważa za słuszne i bardzo potrzebne podjęcie działań 

w celu utworzenia klasy szkoły średniej również w Szkole Podstawowej Nr 2; 

- prosi o udzielenie informacji przez Prezesów spółek gminnych na jaki cel został zwiększony 

kapitał zakładowy spółki w latach 2019 – 2023 ( w nawiązaniu do pisma z dnia 8.11.2023r.) 
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- ponawia prośbę do Prezesa Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej o udzielenie 

odpowiedzi na wniosek z LXIV sesji Rady Miejskiej z dnia 30 października br. dotyczący ilości 

osób zatrudnionych w latach 2019-23, waloryzacji wynagrodzenia w poszczególnych latach 

oraz zwiększenia kapitału spółki w podziale na roczne zwiększenia od 2019r.  

Mieczysław Wojciechowski – radny – po raz kolejny zwrócił się do PGK z prośbą o wycięcie 

zakrzaczeń i wykoszenie pobocza na odcinku od wiaduktu na drodze 726 do rozwidlenia drogi 

w Sobawinach Baranówce. 

 Komisja uznała za zasadne utworzenie Liceum Ogólnokształcącego o profilu 

ogólnym dla dzieci z niepełnosprawnościami w Szkole Podstawowej Nr 2 chcącymi dalej 

kontynuować naukę w tej placówce. 

Ponadto w dyskusji głos zabrali: Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Sobczyk, 

Sekretarz Miasta Janusz Klimek, Prezes MPK Robert Grzesiński. 

Ad. pkt. 9 

  Zamknięcie posiedzenia. 

Godzina rozpoczęcia komisji 9.00, godzina zakończenia komisji 11.20. 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy Opoczno.   

Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl 

 

       Przewodnicząca Komisji 

              Alicja Szczepaniak 

 

 

 

Protokołowała: 

A.Firmowska 

Referent w Biurze Rady Miejskiej  

 

 

 

 

 

 

http://www.opoczno.esesja.pl/

